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 Illuusio, Humanis�klusteri 

 Hallituksen kokous 1/2024 

 Läsnä: 

 Vanessa Quednau, puheenjohtaja 

 Agneta Trux, kokouksen sihteeri 

 Eveliina Weidenbacher 

 Elina Ahde 

 Markus Filppula 

 Fanny Mar�la 

 Heini Petäjistö 

 Zoom: 

 Tony Brusin 

 Taija Säkkinen (poistui ajassa 18.58) 

 1.  Kokouksen avaus 

 Puheenjohtaja avasi kokouksen ajassa 18.09. 

 2.  Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

 Humanis�cum ry:n sääntöjen 19§:n mukaan hallintoelin on päätösvaltainen, kun 

 puheenjohtaja tai varapuheenjohtaja sekä vähintään puolet hallituksen jäsenistä on 

 paikalla. Kokouskutsu on lähete�ävä hallituksen jäsenille rii�ävän ajoissa ja viimeistään 

 siten, e�ä se on jäsenten saatavilla vähintään viikkoa ennen kokousta. 

 Esitys:  Todetaan kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus. 

 Päätös:  Esityksen mukaan. 

 3.  Esityslistan hyväksyminen kokouksen työjärjestykseksi 

 Yliopiston johtosäännön 16 §:n mukaan käsiteltävät asiat on maini�ava kokouskutsussa. 

 Hallintoelin voi läsnä olevien jäsenten yksimielisellä päätöksellä o�aa käsiteltäväksi 

 kiireellisen asian, jota ei ole kokouskutsussa maini�u. 

 Esitys:  Hyväksytään esityslista kokouksen työjärjestykseksi. 



 Päätös:  Vaihdetaan Ilmoitusasiat ja pos� -kohta Mitalitoimikunnan tervehdys hallitukselle 

 -kohdan jälkeen. Sektorikuulumisista vaihdetaan kohta 8. i. Vies�ntä ennen muita 

 sektorikuulumisia. 

 4.  Pöytäkirjantarkastajien ja ääntenlaskijoiden valinta 

 Jos kokouspöytäkirjaa ei tarkasteta tulevissa kokouksissa, valitaan kaksi 

 pöytäkirjantarkastajaa. Pöytäkirjan tarkastajien tulee olla läsnä koko kokouksen ajan 

 (yliopiston esi�ely- ja kokousmene�ely, 6.7). 

 Kokouksen pöytäkirja lähetetään tarkaste�avaksi Discordiin kokousasiat-kanavalle. 

 Pöytäkirjan tarkastaja ilmoi�aa viivy�elemä�ä näkemyksensä pöytäkirjan oikeellisuudesta 

 kokouksen sihteerille. Kun tarkastajat ovat allekirjoi�aneet ja ilmoi�aneet hyväksyvänsä 

 pöytäkirjan kokouksen kulkua vastaavaksi, pöytäkirja tallennetaan sähköisessä muodossa 

 hallituksen ylläpitämään Drive-kansioon arkistoon. 

 Esitys:  Kaksi ensimmäistä vapaaehtoista valitaan pöytäkirjantarkastajiksi  sekä 

 ääntenlaskijoiksi. 

 Päätös:  Eveliina Weidenbacher ja Heini Petäjistö ilmoi�vat  olevansa käyte�ävissä 

 pöytäkirjantarkastajiksi sekä ääntenlaskijoiksi. Weidenbacher ja Petäjistö valitaan 

 pöytäkirjantarkastajiksi sekä ääntenlaskijoiksi. 

 5.  Ilmoitusasiat ja pos� 

 a.  Ilmoitusasiat: 

 i.  Kymenlaakson osakunnan 91. vuosijuhlille 17.2. Helsingissä. Illalliskor�n 

 hinta on 120 € ja kutsu on kahdelle edustajalle. 

 1.  Lähetämme sähköisen tervehdyksen ja onni�elemme heitä 

 juhlista. 

 ii.  Dilemman vuosijuhlat 24.2. Ravintola Domuksessa. Illalliskor� kustantaa 

 87 €. 

 1.  Quednau ja Weidenbacher ovat kiinnostuneita edustamisesta. 

 b.  Pos�: 

 i.  Ei pos�a. 

 6.  Sihteerin valinta 

 Järjestäytymiskokouksen jälkeisissä keskusteluissa on käynyt ilmi, e�ä kokouksessa 



 sihteeriksi valitun Fanny Mar�lan työmäärä hallituksessa on todella suuri. 

 Rahastonhoitajaksi vali�u Agneta Trux on osoi�anut mielenkiintonsa myös sihteerin 

 roolista. 

 Esitys:  Vapautetaan Fanny Mar�la Humanis�cumin  hallituksen sihteerin roolista, ja 

 valitaan �lalle Agneta Trux. 

 Päätös:  Esityksen mukaan. 

 7.  Mitalitoimikunnan tervehdys hallitukselle 

 Mitalitoimikunnan edustaja Timo Kalliokoski esi�äytyi hallitukselle. 

 Kalliokoski alus� puheenvuoronsa kertomalla hieman taustoistaan Humanis�cumissa ja 

 Ritaritoimikunnassa. 

 Kalliokoski kertoi hallitukselle Ritarikunnan eli Ordo Equester humanistarum toiminnasta 

 ak�ivisten ja ansioituneiden humanis�en puolesta, joka jakaa ansiomitaleja 

 Humanis�cumin vuosijuhlilla. Ansiomerkkien vastaano�ajia voivat olla kaikki 

 Humanis�cumin alaiset järjestöak�ivit sekä muuten ansioituneet humanis�t ja 

 henkilökunnan edustajat. 

 Ritarikunnan komentajakonklaavi kokoontuu kerran vuodessa keskustelemaan ehdotetuista 

 ansiomitalin saajista, ja ehdotuksen pohjalta Humanis�cumin hallitus hyväksyy ne 

 ansioituneet ehdotetut humanis�t. 

 Kalliokoski toivoi, e�ä hallitus selventäisi niitä perusteita, joilla mitaleja jaetaan. Tällä 

 hetkellä järjestöt voivat jakaa ansioituneiden ehdokkaidensa ansioita Google Forms 

 -lomakkeessa. Lisäksi Kalliokoski toi esille sen, e�ä olisi hyvä määri�ää missä vaiheessa 

 järjestöuraa mitalin - ja sen kirkkauden - voi saada. Esimerkiksi olisiko kyseessä 

 enemmänkin järjestöuran lopulla saatu kunnianosoitus vai voiko mitalin saada jatkava 

 järjestöak�ivi. Lisäksi toiveena olisi selvi�ää rii�ääkö tämä mitali vai pitäisikö sen rinnalle 

 tuoda myös esimerkiksi kunniakirja, jonka ak�ivinen humanis�toimija voisi saada lähes 

 automaa�ses�. 

 Kevään aikana voisimme käydä läpi Ritaritoimikunnan sääntöjä ja tarpeen vaa�essa tehdä 

 sääntömuutos. Sääntöihin voitaisiin esimerkiksi merkitä, e�ä ansiomerkkien rinnalla 

 Ritaritoimikunta voisi myös myöntää kunniakirjoja. Se mahdollistaisi kaikkien 

 ansioituneiden muistamista ilman, e�ä se vähentäisi ansiomitalin arvoa. 



 Kalliokoski antoi hallitukselle materiaaleja, jota se voisi käydä läpi kevään aikana. 

 Luonnoksessa maini�in esimerkiksi se, e�ä ansiomitalin myöntämiseksi olisi tarkemmat 

 ohjeet. 

 Puheenjohtaja kii� esityksestä ja aja�eli kunniakirjajärjestelmän olevan hyvä idea. Eveliina 

 esi� kysymyksen siitä, voisiko kunniakirjoissa olla eri tasoja, mu�a tämä ei saanut 

 kannatusta, sillä kunniakirjoista tulee hyvin personoituja dokumen�eja, jotka räätälöidään 

 saajan ansioiden perusteella. Niissä tullaan mainitsemaan ak�ivien kunniakkaita ansioita, 

 jolloin eri tasot voitaisiin nähdä tarpee�omina. 

 Hallitus lupautui käymään sääntöjä läpi. Aikataulullises� Ritaritoimikunnan 

 sääntömuutoksia voidaan käsitellä Humanis�cumin järjestösääntöjen päivityksen 

 yhteydessä, johon vaaditaan myös ylimääräisiä yhdistyksen kokouksia. 

 Jatkoa ajatellen voisi olla hyvä lähe�ää järjestöak�iveille tarkempia ohjeita 

 Ritaritoimikunnasta sekä kriteereistä. Lisäksi puhu�in siitä, e�ä koko prosessi pitäisi 

 aloi�aa hyvissä ajoin, jo�a kaikki järjestöt saavat mahdollisuuden ehdo�aa mitalinsaajaa. 

 Kalliokoski kii� hyvistä kommenteista ja poistui kokouksesta ajassa 18.35. 

 Taija Säkkinen lii�yi kokoukseen Zoomin välityksellä ajassa 18.36. 

 Hallitus kävi tässä vaiheessa läpi fiiliksiään. 

 8.  Sektorikuulumiset 

 a.  Vies�ntä: 

 i.  Ne�sivujen päivi�äminen 

 1.  Taija Säkkinen kertoi hallitukselle näkemyksistään Humanis�cumin 

 ne�sivuista. Säkkisellä on kokemuksia Squarespacen käytöstä, 

 sillä hän on tehnyt ne�sivut sillä ennenkin. Esimerkkisivu: 

 www.wi�.fi  . 

 Viime laskun mukaan tällä hetkellä domain ja webhotelli maksavat 

 yhteensä 86,16 € sisältäen alvin, mu�a Shelli�n sivujen mukaan 

 vastaava pake� maksaisi 118,42 €. 

 Hallitus keskusteli oheistuo�eiden myynnistä Squarespacen 

http://www.wift.fi/


 kau�a, mu�a päädy�in siihen lopputulokseen, e�ei se olisi 

 kanna�avaa. Myyn�mme on vähäistä suhteessa Squarespacen 

 pyytämään provisioon. 

 Hallitus vaiku� tyytyväiseltä tähän muutokseen, sillä 

 Squarespacen intui�ivinen käy�ö on seuraavaa vies�ntävastaavaa 

 tai ne�sivujen ylläpitäjää ajatellen järkevää. 

 Esitys:  Humanis�cumin ne�sivut siirtyy Squarespaceen,  joka 

 sisältää myös webhotellin (131 €/vuosi). Domain jää nykyiseen 

 Shelli�in (21,70 €/vuosi) ellei löydetä toista edullisempaa hos�a 

 sille. Vuosimaksu kasvaisi noin 34,3 €, mu�a helppokäy�öisyys ja 

 jatkuvuus ovat sen arvoisia. 

 Päätös:  Esityksen mukaan. 

 Taija Säkkinen poistui kokouksesta ajassa 18.58. 

 2.  Vies�ntävastaavat muu�avat Instagram-�listä Business-�lin, sillä 

 siirtyminen on ilmaista ja siinä on parempi analy�ikka. 

 ii.  Ei käytössä olevista vies�ntäkanavista luopuminen 

 1.  Humanis�cumilla on X-vies�ntäpalvelu ja LinkedIn, mu�a 

 puheenjohtaja esi�ää, e�ä poistamme �limme niiltä alustoilta, 

 joita emme ak�ivises� käytä tai joita emme ole ak�ivises� 

 käy�äneet vuosiin. 

 Esitys:  Poistetaan �limme X-vies�ntäpalvelusta ja  siirrymme 

 Facebookista Telegramiin. Luomme Avainporukka 

 klusterihummaajille Facebook-ryhmän �lalle Telegram-ryhmän. 

 Humanis�en opintoasiat Facebook-ryhmän �lalle on jo viime 

 vuonna luotu Telegram-ryhmä. Filppula on vastuussa 

 klusteriryhmästä ja Weidenbacher ja Quednau ovat vastuussa 

 opintoasioiden ryhmästä. Facebook-ryhmiin laitetaan linkit 



 Telegram-ryhmiin, mu�a niiden ylläpitoa ei jatketa. 

 Päätös:  Esityksen mukaan. 

 iii.  Uu�s- sekä järjestökirjeet 

 1.  Weidenbacher ja Quednau ovat vastuussa järjestökirjeestä. 

 2.  Ensi kuukaudesta läh�en aloitamme uu�skirjeet, mu�a 

 järjestökirjeitä voidaan lähe�ää tarpeen vaa�essa. Uu�skirjeet 

 menevät hc-info-listalle ja järjestökirjeet menevät 

 hc-jarjestot-listalle. 

 Siirryimme takaisin kohtaan 5. Ilmoitusasiat ja pos�. 

 b.  Puheenjohtajisto: 

 i.  Puheenjohtaja muistu�aa toimintasuunnitelman kirjoi�amisesta, joka on 

 jae�u hallituslaisille, sillä se pitää olla valmiina kevätkokoukseen 

 mennessä. 

 ii.  Puheenjohtaja kyseli Google Driven ja Discordin käytöstä. Osa on käy�änyt 

 Discordia aikaisemmin, jotkut eivät, joten Discord-tukea voidaan 

 mahdollises� tarvita. Google Driven kanssa ei ongelmia. 

 Esitys:  Keskustelu käydään ensisijaises� Discordissa.  WhatsAppissa 

 käydään ei-akuu�a keskustelua. 

 Päätös:  Esityksen mukaan. 

 iii.  Puheenjohtaja muistu�aa, e�ä �etosuojalomake on päivite�ävä. 

 Puheenjohtaja hoitaa sen. 

 iv.  Puheenjohtajaseminaari 1/2024 

 1.  Puheenjohtaja ehdo�, e�ä alustavas� pidetään 

 puheenjohtajaseminaari 19.2. klo 18 Utopiassa. 

 c.  Talous: 

 i.  Taloudenhoitajalla ei ole vielä tunnuksia, joten meillä ei ole �etoa pää�lin 

 tai klusteri�lin tarkasta saldosta. Humanis�cumin alumnien pikkujouluilla 

 myy�in viisi (5) historiikkia Ze�len kau�a. Lisäksi Klusteri�liin on tullut 

 kaikkien jäsenjärjestöjen �lamaksut, jotka ovat yhteensä 1500 €. 



 ii.  Käteiskassan saldo 

 1.  Olete�avas� sama summa kuin viime syksynä, sillä emme ole 

 koskeneet käteiskassaan si�en viime joulun. 

 Markus Filppula poistui kokouksesta ajassa 19.34. 

 iii.  Pankki�lioikeuksien �lanne 

 1.  Taloudenhoitaja käy �istaina 30.1. Handelsbankenilla hakemassa 

 tunnukset. Hän kysyy samalla pankin vaihdosta ja siitä prosessista. 

 iv.  Kannunvalajilta tullut 26 € lasku sho�laseista. Se on laite�u maksuun ja 

 eräpäivä on 1.2.2024. 

 d.  Opinnot: 

 i.  An�ikin opintojen lope�amisesta käydyn keskustelu�laisuuden perusteella 

 kirjoitetaan kannano�o. Keskustelu�laisuus pide�in perjantaina 26.1. klo 

 17 Uudella ylioppilastalolla. Eveliina ja Vanessa menevät delegaa�oon 

 viemään adressia dekaanille. 

 ii.  Seuraavan opintotapaamisen päivämäärä 

 1.  Asia pöydä�in. 

 iii.  Humanis�en opintoryhmän �lanne Facebookissa ja vaihtoehtoiset 

 vies�ntäkanavat 

 1.  Pääte�in kohdassa 8. a. ii. 1., e�ä Humanis�en opintoryhmä 

 siirtyy Facebookista Telegramiin. Telegram-ryhmä on luotu, mu�a 

 se ei ole ak�ivises� käytössä vielä. 

 iv.  Humanis�en opintopiirit 

 1.  Opintopiirissä 16.1. viisi (5) osallistujaa. 

 2.  Opintopiirissä 23.1. viisi (5) osallistujaa. 

 3.  Hallituslaisia rohkaistaan osallistumaan huomiseen opintopiiriin. 

 4.  Ensi periodissa voimme poh�a toista päivää ja aikaa. 

 e.  Huomisen Humanis�: 

 i.  Työryhmä osallistuu an�ikin kul�uurin opintokokonaisuuden 

 pelastamisyritykseen kirjoi�amalla aiheesta. Lisäksi toiminta jatkuu 

 normaalis� viikoi�aisilla kokouksilla. 



 ii.  Vies�ntäseminaarin suunni�elu jatkuu iloises�. 

 f.  Tilat: 

 i.  Klusterikoulutukset ovat alkaneet. Noin 100 ihmistä on käynyt sen. 

 Keskiviikkona on yksi koulutuskerta, mu�a diaesitys lähetetään vielä 

 sähköpos�tse �lavastaaville. Lisäksi 12 järjestöltä on tullut 

 kulkulupahakemus. 

 ii.  Tilakonklaavin kokous 1/2024 

 1.  Tilakonklaavin vuoden ensimmäinen kokous pidetään 21.2. klo 18 

 Illuusiossa. Kaikilla jäsenillä on läsnäolo- ja puheoikeus. 

 iii.  Pöytäjalkapallopelin nouto 

 1.  Pöytäjalkapallopeli noudetaan huomenna klo 17 aikaan Kampista. 

 Weidenbacher ja Filppula menevät hakemaan. 

 iv.  Tilojen käy�ösäännöt enemmän näkyviksi 

 1.  Filppula käy prin�aamassa uudet käy�ösäännöt seinille. Google 

 Drivesta löytyy käy�ösäännöt, jotka voi printata. 

 v.  Uudet pöydät 

 1.  Tori.fi:stä voisi hankkia uusia pöy�ä. Näihin voitaisiin hakea 

 projek�tukea. Kuitenkin raha�lanne on sen verran heikko, joten 

 emme voi ryhtyä suuriin renovaa�oihin. 

 g.  Tapahtumat: 

 i.  Winterfes�in osallistuminen 

 1.  Hallitus ei koe olevansa tapahtuman kohderyhmää, eikä aio 

 osallistua. 

 ii.  Tulevat tapahtumat: 

 1.  A�er Ski -tapahtuma Alina-salissa 13.2. 

 a.  Puheenjohtaja jakaa huomenna Excel-taulukon 

 työnjaosta ja järjestämisen aikatauluista. 

 b.  Tapahtumassa tarjoillaan pizzaa, kaakaota ja pullaa pientä 

 maksua vastaan. Ze�len myytävät tuo�eet tulee päivi�ää 

 ennen tapahtumaa. 

 2.  Järjestötoimijoiden sitsit keväällä klusterilla 

 a.  Konsep�na voisivat olla nyy�ärinomaiset, jossa myymme 

 juomat. 



 h.  Kul�uuri: 

 i.  Humanis�speksin esitykset 27.2.—2.3. 

 1.  Ryhmälipunmyyn� on alkanut jo, ja huomenna alkaa yksi�äisten 

 lippujen myyn�. Kul�uurivastaava on vastuussa lippujen 

 ostamisesta torstain näytökseen, vastuussa mainostuksen sekä 

 yhteislähdön organisoinnista. 

 2.  Puheenjohtaja ehdo�, e�ä ostamme 15 lippua, joka kustantaisi 

 yhteensä 225 €. 

 i.  Työelämä: 

 i.  Työelämävastaava ei ole paikalla, mu�a Grönroos ja Huitula ovat puhuneet 

 yhteistyöstä Kansallisarkiston kanssa. 

 j.  Yhdenvertaisuus: 

 i.  Yhdenvertaisuuslomakkeen päivitys 

 1.  Yhdenvertaisuusvastaavat eivät ole vielä löytäneet sopivaa päivää 

 päivitykselle, mu�a se on työn alla. Mieluiten lomake tulisi 

 päivi�ää ennen A�er Ski -tapahtumaa. 

 ii.  Saavute�avuus�edot ne�sivuille 

 1.  Taloudenhoitaja lisäsi viime vuonna kirjoitetut 

 saavute�avuus�edot ne�sivuille alkuvuodesta. 

 k.  Ympäristö: 

 i.  Klusterikirppis voisi olla hyvä järjestää myöhemmin keväällä. 

 l.  Laulukirjan päivitys 

 i.  Lomake laulukirjan päivitystä varten saatava liikkeelle mahdollisimman 

 pian. 

 ii.  Suunni�eilla on, e�ä laulukirja�laus läh�si ennen Vappua. 

 iii.  Laulukirjan päivityksestä oli kiinnostunut alumnejakin. 

 9.  Päätösasiat 

 a.  A�er Ski -tapahtuman budje�n pää�äminen 

 i.  Pääte�in, e�ä budje� on 200 €. 

 b.  Dilemman vuosijuhlien edustuksen ja lahjan pää�äminen 

 i.  Pääte�in, e�ä Quednau ja Weidenbacher menevät edustamaan. Pääte�in 

 myös, e�ä lahjaksi annetaan historiikki ja 15 € lahjoitus Lääkärit ilman 

 rajoja -järjestölle. 



 c.  Puheenjohtajaseminaarin budje�n pää�äminen 

 i.  Pääte�in budje�ksi 30 €. 

 d.  Opintotapaamisen budje�n pää�äminen 

 i.  Pöydä�in, koska opintotapaamisen päivämäärää ei pääte�y tänään. 

 e.  Humanis�cumin ne�sivujen siirtäminen Squarespaceen 

 i.  Pääte�in, e�ä ne�sivut siirretään Squarespaceen. 

 10.  META 

 a.  Kokouksen TOP 3 

 i.  A�er Ski tulee taas! Nähdäänkö 13.2. Alinassa? 

 ii.  HC goes Humanis�speksi! 

 iii.  Vuosikokous pidetään 16.2.2024 Illuusiossa 

 b.  Seuraava kokous 

 Seuraava kokous pidetään lauantaina 17.2. klo 12 Utopiassa. 

 c.  Perehdytyksen ja vaihtokaronkan päivämäärä 

 i.  Pöydä�in päätös käsiteltäväksi seuraavassa kokouksessa. 

 11.  Kokouksen päätös 

 Puheenjohtaja pää� kokouksen ajassa 20.34. 



 Pöytäkirjan vakuudeksi 

 Helsingissä, 

 ____________________________  ____________________________ 

 Vanessa Quednau  Agneta Trux 

 puheenjohtaja  sihteeri 

 Olemme tarkastaneet pöytäkirjan ja todenneet sen seuraavan uskollises� kokouksen kulkua 

 Helsingissä, 

 ____________________________  ____________________________ 

 Eveliina Weidenbacher  Heini Petäjistö 

 pöytäkirjantarkastaja  pöytäkirjantarkastaja 


